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§ 183 Presentation av ledamöter
Diarienummer: 

Sammanfattning av ärendet
Kommunfullmäktige har tagit del av presentationen av Lena Höglund (M) och Bengt 
Nilsson (KD). 
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§ 184 Nytt medborgarförslag - Byt ut golvet i 
Gunnarsbyhallen
Diarienummer: KS/2023:233

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige lämnar över medborgarförslaget – Byt ut golvet i 
Gunnarsbyhallen till servicenämnden för beredning.

Sammanfattning av ärendet
Det inkom ett medborgarförslag till kommunfullmäktige 21 oktober. Initiativtagaren 
föreslår ett golvbyte i Gunnarsbyhallen. Golvet idag har sprickor som upplevs förhöja 
skaderisken. Det rekommenderas att byta till ett lämpligare golv som är anpassat till 
de aktiviteter som utförs i hallen.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag - Byt ut golvet i Gunnarsbyhallen 2023-10-21

Beslutet skickas till
För kännedom
Initiativtagaren

För åtgärd
Samhällsbyggnad
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§ 185 Allmänhetens frågestund
Diarienummer: KS/2023:28

Kommunfullmäktiges beslut
Ingen fråga lyfts, då ingen fråga inkommit till allmänhetens frågestund.

Sammanfattning av ärendet
Folkbokförda i kommunen har möjlighet att muntligt eller skriftligt ställa frågor vid 
kommunfullmäktiges sammanträden. Frågorna får endast beröra ämnen som är av 
allmänt intresse och som handläggs inom den kommunala verksamheten. Frågorna får 
inte beröra myndighetsutövning mot enskild. Kommunfullmäktiges arbetsordning 
reglerar hur allmänhetens frågestund ska genomföras.

Beslutsunderlag
-

Beslutet skickas till
För kännedom
-

För åtgärd
-
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§ 186 Ekonomi och verksamhetsuppföljning - utskott
Diarienummer: KS/2023:16

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige har tagit del av ekonomi- och verksamhetsuppföljning för 
september månad 2023 för allmänna utskottet. 

Sammanfattning av ärendet
Enligt övergripande principer för ekonomisk styrning som ingår i den strategiska 
planen med budget ska ekonomi och verksamhet följas upp regelbundet. Varje månad 
ska rapportering ske mellan verksamhetsområde och utskott samt mellan utskott och 
kommunstyrelsen.

Ekonomisk uppföljning över kommunledningsstaben (i tusental)
Budget september 3 885

Redovisning september 3 093

Avvikelse september 792

Procent av budget 79,6%

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-10-25 § 179
Allmänna utskottets protokollsutdrag 2023-10-02 § 104 

Beslutet skickas till
För kännedom
-

För åtgärd
-
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§ 187 Ekonomi- och verksamhetsuppföljning - 
nämnder
Diarienummer: KS/2023:17

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige har tagit del av ekonomi- och verksamhetsuppföljning till och 
med september månad 2023 för nämnderna.

Sammanfattning av ärendet
Myndighetsnämnden
Myndighetsnämnden tog del av ekonomi- och verksamhetsuppföljning till och med 
september månad 2023.

Ekonomisk uppföljning (i tusentals kronor)
Budget till och med september 2 851,0

Redovisning till och med september 2 034,0

Avvikelse till och med september 817,0

Procent av budget 71%

Verksamhetsuppföljning
Alkohol och Tobak

- Tillsyn enligt plan.

Livsmedel

- Tillsyn enligt plan.

Bygglov

- Bygglovsverksamheten bedrivs enligt plan.

Miljö- och hälsa

- Tillsyn ligger efter på grund av underbemanning.

Servicenämnden
Servicenämnden tog del av ekonomi- och verksamhetsuppföljning till och med 
september månad 2023 samt diskuterade god ekonomisk hushållning.

Ekonomisk uppföljning av samhällsbyggnad (i tusentals kronor)
Budget till och med augusti 52 467 

Redovisning till och med augusti 47 578 
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Avvikelse till och med augusti 4 889 

Procent av budget 90,7%

Verksamhetsuppföljning
Fastighet/Plan/Kontor

 Workshop gällande process för platsvarumärket Noresund.
 Ett antal projektledningsmöten om förslag till alternativa utbyggnader av 

Gunnarsbyskolan samt kök.
 Länsdelsmöte i Arvika.
 Clarity of Mind med det lokala näringslivet samt politiker.
 Möte gällande länsstyrelsen och kommuner (LOK-möte) inför detaljplan Eda 

Glasbruk.
 Budgetberedning.
 Andra workshopen med planeringsstrategi genomförd.
 Styrningen och uppföljning av internkontrollen har granskats av KPMG AB.

Teknik i Väst AB

 Miljörapport för Lunden 2022 godkänd efter komplettering.
 Konsult har påbörjat utredning av systemval för fastighetsnära insamling av 

förpackningar.
 Arbete pågår med nya renhållningsföreskrifter, beslut på novembermötet om 

utställning för samråd.
 Nytt ramavtal för snöröjning och halkbekämpning från och med 2023-10-01 

klart.
 Normal drift på VA och gata.

Kost

 Arbete pågår med upphandling av småkök.
 Arbete pågår med upphandling av grossist för livsmedel till storkök.
 Informationsmöten pågår för pedagoger inom skola samt förskola gällande 

kostpolicyn. 

Räddningstjänsten

 Två anbud har inkommit på IVPA/Terrängfordon till Koppom, leverans väntas 
under hösten 2023.

 Beredskapsveckan med tema: Öva.
 Arbete pågår med att ta fram underlag för upphandling av sotning och 

brandskyddskontroll för perioden från och med 2025 och framåt.

Arbetsmarknad och integration (AMI)
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 Samverkansmöte mellan Arbetsmarknad och Integration (AMI), Region 
Värmland samt Individ- och Familjeomsorgen (IFO).

 Styrgruppsmöte gällande projekt Skolsamverkan, finansierad av Europeiska 
Socialfonden (ESF).

 APT Arbetsmarknad.
 Clarity of Mind med det lokala näringslivet samt politiker.
 Speeddejtingdag tillsammans med bemanningscentralen och 

Vuxenutbildningen genomfört 2023-09-19.
 Regionsträff för Fritidsbanken.
 Mottag av fem barn på anknytning samt en från Ukraina.
 Konferens om civil beredskap och mottagningskapacitet genom Länsstyrelsen.
 Yttrande gällande fördelningstal inskickat.

Fritid- och Kultur

 Föreningsträffar 2023-09-06 samt träffar med idrottsföreningar 2023-09-06.
 Möte med arbetsgruppen gällande bidragsöversyn.
 Upprättande av förslag till nya bidragsnormer.
 Uppföljning av hälsoplan.
 Utbildning Interbook Go.
 Möte med Folkhälsorådet.
 Möte med resursgruppen Edas Ansvar.
 Möte med skolan och förening gällande ombyggnation av Gärdeshallen.
 Utredning om eventuellt framtida projekt gällande Eda Skans.

Bildningsnämnden
Bildningsnämnden tog del av ekonomisk uppföljning efter september månad. 
Resultatet visar en negativ avvikelse på 590 000 kronor. Nämnden gav verksamheten i 
uppdrag att fortsätta arbetet med att minska det prognostiserade underskottet.

Resultatet ligger ungefär som prognostiserat. Nämndens sammanträde kom tidigt efter 
månadsskiftet så det var svårt att hinna med någon djupare analys. Ekonomen 
informerade på bildningsnämndens sammanträde att september kan ha vissa 
eftersläpningar från augusti när det gäller grundskolorna. Detta innebär att effekten av 
de anpassningar som gjorts i verksamheten borde synas tydligare efter oktober månad.

Socialnämnden
Socialnämnden tog del av ekonomi- och verksamhetsuppföljning efter september 
2023 för vård och stöd med underliggande verksamheter och individ- och 
familjeomsorgen med underliggande verksamheter. 
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Nämnden uppmanade verksamheten att fortsätta driva arbetet att komma inom 
beslutad ekonomisk ram, i enlighet med kommunfullmäktiges beslut 2023-04-26 § 48, 
med full kraft inom hela vård och stöds organisation samt gav verksamheten följande 
uppdrag: 

1. Genomföra risk- och sårbarhetsanalyser av kommunens frivilliga insatser inom 
missbruksvård, familjebehandling, socialpsykiatri, dagverksamhet demens och 
korttidsvård.

2. Aktivt och prioriterat arbeta med att reducera kostnader för samtliga 
placeringar inom vård och stöd och individ- och familjeomsorgen. 

Ekonom vård och stöd redovisade det ekonomiska läget efter september 2023 för vård 
och stöd med underliggande verksamheter samt individ- och familjeomsorgen med 
underliggande verksamheter. 

Resultatet visar en negativ avvikelse på knappt 10,9 miljoner kronor efter september 
2023 för vård och stöd. Sedan föregående månad, då resultatet visade en negativ 
avvikelse på drygt 14,5 miljoner kronor, har statsbidrag periodiserats ut, vilket har gett 
nämnden intäkter. Den negativa avvikelsen härleds framförallt till kostnader för 
personal och placeringar. Total arbetskostnad steg under augusti och september. 
Bemanningscentralen har haft ökade kostnader för introduktion av nya vikarier samt 
en sjukskrivning. Efterlevnaden av nya regler kring dygnsvila har genererat ökade 
kostnader för vikarier. Ett ärende inom LSS har även krävt kostsamma åtgärder, bland 
annat i form av vaken natt. LSS/socialpsykiatri har fortsatt kostsamma placeringar för 
gruppboende och personlig assistent. 

För individ- och familjeomsorgen visar resultatet en negativ avvikelse på drygt 2,5 
miljoner kronor efter september 2023. Vuxenenheten (missbruk, våld, socialpsykiatri) 
håller budget medan barn och unga-enheten har en negativ avvikelse till följd av höga 
kostnader för institutionsvård och familjehemsvård. Beviljade försörjningsstöd ligger 
stabilt under året och antalet beviljade stöd var i september 2023 lägre jämfört med 
september 2022. 

Sjukfrånvaron inom både vård och stöd och individ- och familjeomsorgen har ökat 
något under augusti månad. Total kostnad för sommarersättning (juni-augusti) blev 
3,2 miljoner kronor, vilket är något lägre än prognosticerat. 

Under hösten kommer utbildning av områdeschefer genomföras. Detta med syfte att 
nå ett enhetligt arbetssätt vad gäller personalbilagor, nulägesbild, ekonomisk 
månadsuppföljning och löpande återkoppling av nulägessiffror från områdeschefer. 
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Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-10-25 § 180
Myndighetsnämndens protokollsutdrag 2023-10-09 § 95
Servicenämndens protokollsutdrag 2023-10-05 § 83
Bildningsnämndens protokollsutdrag 2023-10-04 § 94
Socialnämndens protokollsutdrag 2023-10-03 § 179  

Beslutet skickas till
För kännedom
-

För åtgärd
-
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§ 188 Budget- och verksamhetsplanering 2024-2026
Diarienummer: KS/2023:65

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige beslutar följande:

1. Upprättad resultaträkning 2024-2026, 8520 invånare, fastställs. Resultatnivån 
2024 understiger det av kommunfullmäktige fastställda finansiella målet om 
ett resultat på minst 1,5 % av skatteintäkter och generella statsbidrag. Detta 
motiveras av det fortsatt ansträngda ekonomiska läget med anledning av höga 
pensionskostnader vilket fortgår även under år 2024. Eda kommun 
prognostiserar ett underskott för 2023 vilket kommer behöva återställas under 
kommande planperiod. De budgeterade resultaten för planperioden 2024-2026 
täcker in det prognostiserade underskottet.

 Resultaträkning 2024 2025 2026

Eda kommun -634 013 -649 113 -662 113

- Kommunstyrelsen -41 785 -41 785 -41 785

- Bildningsnämnden -256 330 -256 330 -256 330

- Servicenämnden -67 355 -67 355 -67 355

- Myndighetsnämnden -4 337 -4 337 -4 337

- Socialnämnd -254 456 -256 556 -256 556

    

Lönekostnadsökningar -9 750 -22 750 -35 750

Nämndernas nettokostnader -634 013 -649 113 -662 113

Internränta 7 328 7 328 7 328

Pensioner -18 400 -8 400 -8 400

Verksamheternas nettokostnader -645 085 -650 185 -663 185

Skatteintäkter, gen statsbidr 648 460 665 534 687 683

Finansnetto -2 000 -2 000 -2 000

Resultat före extraordinära poster 1 375 13 349 22 498
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Årets resultat 1 375 13 349 22 498

2. Upprättad investeringsbudget för 2024 fastställs.

Investeringsbudget 2024

Investeringsram Gata/Park 8 100

Investeringsram Fastighet 3 150

Investeringsram Räddningstjänst 250

Investeringsram Kostsektionen 2 300

Investeringsram Bildning 700

Investeringsram Miljö & Bygg 100

Investeringsram Socialnämnden 1 900

Energioptimering 4 500

Omkl.rum brandstation Charlottenberg 2 500

Gärdesskolan kök, omkl.rum 2 500

Skolan 7, enligt lokalplan 5 900

Summa 31 900

Investeringsram VA 22 050

Investeringsram Renhållning 1 450

Summa VA/Rehållning 23 500

Summa investeringar 55 400

3. Tre miljoner kronor omfördelas från projekt 1006 ”Skogsborg 8 LSS” till nytt 
projekt för möjliggörande av LSS-boende i Skolan 7. Projekt 1006 avslutas 
därefter.

4. Projekt 1258 ”Utbyggnad Gunnarsbyskolan” föreslås avslutas i nuvarande 
form. Kommunfullmäktige ger servicenämnden i uppdrag att utreda möjlig ny 
lösning för matlagning och matdistribution för förskolor och grundskola i 
Charlottenberg. 
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Kommunfullmäktige ger bildningsnämnden i uppdrag att organisera 
Gunnarsbyskolans verksamhet så den ryms i befintliga lokaler.

5. Strategisk plan 2024–2026 antas.

Reservationer
Charlotte Hansson (S), Jens Ericsson (S), Monica Aarholdt (S), Dan Säterman (S), 
Emma Nilsson (S), Odd Westby (S), Birgitta Eklund (S), Bo Sundbäck (S) och Evy 
Andersson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för Jens Ericssons förslag.

Stefan Nilsson (SD), Helena Ringstrand (SD), Uno Hultman (SD), Ronny Myrén (SD) 
och Per-Olov Larsson (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Stefan Nilssons 
förslag.

Maud Eriksson (SiV) reserverar sig mot beslutet med följande motivering; Jag 
reserverar mig mot beslutet om budget 2024. I stället hade jag velat ha en återremiss 
för att få en beskrivning av hur det prognosticerade underskottet 2023 för 
socialnämnden på 22 miljoner kronor och för bildningsnämnden på 9,6 miljoner 
kronor ska hanteras. Det räcker inte att säga att det budgeterade resultatet 2024 – 2026 
täcker det prognosticerade underskottet. Hur säkerställs att verksamheterna håller sin 
budgetram 2024? Sedan Sjukvårdspartiet berövats våra insynsplatser i socialnämnden 
och i bildningsnämnden har vi inte någon kunskap om vad som diskuteras där. Det 
borde även vara viktigt för alla att få en helhetsbild av ekonomin för hela kommunen. 
Jag hade tänkt gå upp och argumenterat för Sjukvårdspartiets åsikter. Men när jag såg 
hur ett annat oppositionsparti möttes av rena personangrepp från majoritetspartierna så 
avstod jag. I en demokrati ska man diskutera sakfrågorna och inte attackera andras 
yrkanden.

Sammanfattning av ärendet
Tillförordnad ekonomichef inledde ärendet vid kommunfullmäktiges sammanträde 
och redovisade förslag till strategisk plan. De finansiella målen föreslås oförändrade. 

Det föreslås totalt sex mindre förändringar kopplat till driftbudget. Gällande 
investeringsbudget så är två av de större förändringarna följande; 

3. tillägg med kort definition av investering
4. varje nämnd tilldelas en investeringsram

Kommunfullmäktige informeras också om förslag till framtida budgetprocess, vilken 
aktivitet som sker vid respektive tidpunkt under året. 
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Förutsättningar för budget 2024–2026 är följande:

 Prognos augusti: -21,8 miljoner kronor
 Verksamheterna arbetar med anpassningar till ramen
 Pensionskostnaderna fortsatt höga 2024, ser ut att sjunka 2025 och framåt
 Inflationen hög, men mattas något. Får effekt på löneökningar även kommande 

år
 Osäkerhet kring energikostnader
 Ökade kapitaltjänstkostnader i takt med att demensbyggnationen färdigställs
 Ränteläget fortsatt högt, bedöms börja sjunka något nästa höst
 Oförändrad skattesats
 Budgetpropositionen innebar ökade generella statsbidrag med 5,7 miljoner 

kronor

Tillförordnad ekonomichef redovisade resultaträkning samt investeringsbudget för 
2024 (belopp i tusentals kronor):

- Ökade pensionskostnader 10 000
- Löneökningar 2 000
- Minskat finansnetto på grund av högre räntekostnader 4 000

 Resultaträkning 2024 2025 2026

Eda kommun -634 013 -649 113 -662 113

- Kommunstyrelsen -41 785 -41 785 -41 785

- Bildningsnämnden -256 330 -256 330 -256 330

- Servicenämnden -67 355 -67 355 -67 355

- Myndighetsnämnden -4 337 -4 337 -4 337

- Socialnämnd -254 456 -256 556 -256 556

    

Lönekostnadsökningar -9 750 -22 750 -35 750

Nämndernas nettokostnader -634 013 -649 113 -662 113

Internränta 7 328 7 328 7 328

Pensioner -18 400 -8 400 -8 400

Verksamheternas nettokostnader -645 085 -650 185 -663 185

Skatteintäkter, gen statsbidr 648 460 665 534 687 683
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Finansnetto -2 000 -2 000 -2 000

Resultat före extraordinära poster 1 375 13 349 22 498

Årets resultat 1 375 13 349 22 498

Investeringsbudget 2024

Investeringsram Gata/Park 8 100

Investeringsram Fastighet 3 150

Investeringsram Räddningstjänst 250

Investeringsram Kostsektionen 2 300

Investeringsram Bildning 700

Investeringsram Miljö & Bygg 100

Investeringsram Socialnämnden 1 900

Energioptimering 4 500

Omkl.rum brandstation Charlottenberg 2 500

Gärdesskolan kök, omkl.rum 2 500

Skolan 7, enligt lokalplan 5 900

Summa 31 900

Investeringsram VA 22 050

Investeringsram Renhållning 1 450

Summa VA/Rehållning 23 500

Summa investeringar 55 400

Beslutsunderlag
Justerat förslag till strategisk plan 2024–2026, 2023-11-08
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-10-25 § 181
Förslag till strategisk plan 2024–2026, 2023-10-19
Förhandlingsprotokoll 2023-10-12
Allmänna utskottets protokollsutdrag 2023-09-25 § 99
Gunnarsbyskolan beslutsunderlag 2023-09-21
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Myndighetsnämndens protokoll 2023-09-18 § 84
Budgetalternativ Gunnarsbyskolan 2023-09-15
Äskade investeringar 2024-2026 VA- och gata 2023-09-15
Äskade investeringar 2024-2026 renhållning 2023-09-15
Äskade investeringar 2024-2026 Plan- och fastighet, kost, räddningstjänst, fritid och 
kultur 2023-09-15
Socialnämndens protokoll 2023-09-14 § 154
Servicenämndens protokollsutdrag 2023-09-14 § 79
Servicenämndens protokollsutdrag 2023-09-14 § 80
Vård och stöds tjänsteskrivelse 2023-09-08
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2023-09-08
Individ- och familjeomsorgens tjänsteskrivelse 2023-09-08
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2023-09-07
Miljö- och byggavdelningens tjänsteskrivelse 2023-09-07
Bildningsnämndens protokollsutdrag 2023-09-06 § 87
Utredning av biblioteksverksamheten 2023-08-31
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-08-30 § 140
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse 2023-08-24
Bildnings tjänsteskrivelse 2023-08-24
Myndighetsnämndens protokollsutdrag 2023-08-21 § 76
Allmänna utskottets protokollsutdrag 2023-02-13 § 12

Förslag till beslut på sammanträdet
Stefan Nilsson (SD): Beslut enligt kommunstyrelsens förslag, dock med tre 
förändringar;

 I Investeringsbudgeten utgår posten ”Elladdare” från fastighetssektionens ram 
med en miljon kronor – vilket innebär att investeringsram för fastighet istället 
blir 2,15 miljoner kronor. 

 I investeringsbudgetens plan för 2025 utgår posten ”Maskinhall Eda 
golfklubb” med totalt 5,6 miljoner kronor.

 Driftbudget för servicenämnden sänks med 800 000 kronor, med intentionen 
att AME:s ram sänks – vilket innebär att resultatet höjs med 800 000 kronor 
per år under planperioden. 

Kommunfullmäktige beslutar följande:

1. Upprättad resultaträkning 2024-2026, 8520 invånare, fastställs. Resultatnivån 
2024 understiger det av Kommunfullmäktige fastställda finansiella målet om 
ett resultat på minst 1,5 % av skatteintäkter och generella statsbidrag. 
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Detta motiveras av det fortsatt ansträngda ekonomiska läget med anledning av 
höga pensionskostnader vilket fortgår även under år 2024. Eda kommun 
prognostiserar ett underskott för 2023 vilket kommer behöva återställas under 
kommande planperiod. De budgeterade resultaten för planperioden 2024-2026 
täcker in det prognostiserade underskottet.

 Resultaträkning 2024 2025 2026

Eda kommun -634 013 -649 113 -662 113

- Kommunstyrelsen -41 785 -41 785 -41 785

- Bildningsnämnden -256 330 -256 330 -256 330

- Servicenämnden -66 555 -66 555 -66 555

- Myndighetsnämnden -4 337 -4 337 -4 337

- Socialnämnd -254 456 -256 556 -256 556

    

Lönekostnadsökningar -9 750 -22 750 -35 750

Nämndernas nettokostnader -633 213 -648 313 -661 313

Internränta 7 328 7 328 7 328

Pensioner -18 400 -8 400 -8 400

Verksamheternas nettokostnader -644 285 -649 385 -662 385

Skatteintäkter, gen statsbidr 648 460 665 534 687 683

Finansnetto -2 000 -2 000 -2 000

Resultat före extraordinära poster 2 175 14 149 23 298

Årets resultat 2 175 14 149 23 298

2. Upprättad investeringsbudget för 2024 fastställs.

Investeringsbudget 2024

Investeringsram Gata/Park 8 100

Investeringsram Fastighet 2 150

Investeringsram Räddningstjänst 250

Investeringsram Kostsektionen 2 300
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Investeringsram Bildning 700

Investeringsram Miljö & Bygg 100

Investeringsram Socialnämnden 1 900

Energioptimering 4 500

Omkl.rum brandstation Charlottenberg 2 500

Gärdesskolan kök, omkl.rum 2 500

Skolan 7, enligt lokalplan 5 900

Summa 30 900

Investeringsram VA 22 050

Investeringsram Renhållning 1 450

Summa VA/Rehållning 23 500

Summa investeringar 54 400

3. Tre miljoner kronor omfördelas från projekt 1006 ”Skogsborg 8 LSS” till nytt 
projekt för möjliggörande av LSS-boende i Skolan 7. Projekt 1006 avslutas 
därefter.

4. Projekt 1258 ”Utbyggnad Gunnarsbyskolan” föreslås avslutas i nuvarande 
form. Kommunfullmäktige ger servicenämnden i uppdrag att utreda möjlig ny 
lösning för matlagning och matdistribution för förskolor och grundskola i 
Charlottenberg. Kommunfullmäktige ger bildningsnämnden i uppdrag att 
organisera Gunnarsbyskolans verksamhet så den ryms i befintliga lokaler.

5. Strategisk plan antas.

Jens Eriksson (S): Kommunfullmäktige återremitterar ärendet gällande budget- och 
verksamhetsplanering 2024–2026 för att ge de avvikande nämnderna uppdraget att 
presentera hur man avser lösa de återstående avvikelserna för att hamna inom 
föreslagen ram. 
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Hanna Andersson (M), Johanna Söderberg (C), Nicklas Backelin (V), Anders 
Eriksson (KD) och Elsa Badh (C): Beslut enligt kommunstyrelsens förslag. 
Kommunfullmäktige beslutar följande:

1. Upprättad resultaträkning 2024-2026, 8520 invånare, fastställs. Resultatnivån 
2024 understiger det av Kommunfullmäktige fastställda finansiella målet om 
ett resultat på minst 1,5 % av skatteintäkter och generella statsbidrag. Detta 
motiveras av det fortsatt ansträngda ekonomiska läget med anledning av höga 
pensionskostnader vilket fortgår även under år 2024. Eda kommun 
prognostiserar ett underskott för 2023 vilket kommer behöva återställas under 
kommande planperiod. De budgeterade resultaten för planperioden 2024-2026 
täcker in det prognostiserade underskottet.

 Resultaträkning 2024 2025 2026

Eda kommun -634 013 -649 113 -662 113

- Kommunstyrelsen -41 785 -41 785 -41 785

- Bildningsnämnden -256 330 -256 330 -256 330

- Servicenämnden -67 355 -67 355 -67 355

- Myndighetsnämnden -4 337 -4 337 -4 337

- Socialnämnd -254 456 -256 556 -256 556

    

Lönekostnadsökningar -9 750 -22 750 -35 750

Nämndernas nettokostnader -634 013 -649 113 -662 113

Internränta 7 328 7 328 7 328

Pensioner -18 400 -8 400 -8 400

Verksamheternas nettokostnader -645 085 -650 185 -663 185

Skatteintäkter, gen statsbidr 648 460 665 534 687 683

Finansnetto -2 000 -2 000 -2 000

Resultat före extraordinära poster 1 375 13 349 22 498

Årets resultat 1 375 13 349 22 498

2. Upprättad investeringsbudget för 2024 fastställs.

Investeringsbudget 2024
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Investeringsram Gata/Park 8 100

Investeringsram Fastighet 3 150

Investeringsram Räddningstjänst 250

Investeringsram Kostsektionen 2 300

Investeringsram Bildning 700

Investeringsram Miljö & Bygg 100

Investeringsram Socialnämnden 1 900

Energioptimering 4 500

Omkl.rum brandstation Charlottenberg 2 500

Gärdesskolan kök, omkl.rum 2 500

Skolan 7, enligt lokalplan 5 900

Summa 31 900

Investeringsram VA 22 050

Investeringsram Renhållning 1 450

Summa VA/Rehållning 23 500

Summa investeringar 55 400

3. Tre miljoner kronor omfördelas från projekt 1006 ”Skogsborg 8 LSS” till nytt 
projekt för möjliggörande av LSS-boende i Skolan 7. Projekt 1006 avslutas 
därefter.

4. Projekt 1258 ”Utbyggnad Gunnarsbyskolan” föreslås avslutas i nuvarande 
form. Kommunfullmäktige ger servicenämnden i uppdrag att utreda möjlig ny 
lösning för matlagning och matdistribution för förskolor och grundskola i 
Charlottenberg. Kommunfullmäktige ger bildningsnämnden i uppdrag att 
organisera Gunnarsbyskolans verksamhet så den ryms i befintliga lokaler.

5. Strategisk plan antas.
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Beslutsgång 1
Ordföranden ställer frågan om ärendet ska avgöras idag eller senare. Ordföranden 
finner att ärendet ska avgöras idag. 

Omröstning begärs
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång; 

Ja-röst för avgörande idag
Nej-röst för avgörande senare (återremiss)

Omröstningsresultat
Med 19 ja-röster för avgörande idag och 10 nej-röster för avgörande senare 
(återremiss) samt 5 ledamöter som avstod från att rösta beslutar kommunfullmäktige 
att ärendet ska avgöras idag. 

Tjänstgörande 
ledamot/ersättare

Ja-röst Nej-röst Avstår

Charlotte Hansson (S) X

Jens Ericsson (S) X

Monica Aarholdt (S) X

Dan Säterman (S) X

Emma Nilsson (S) X

Odd Westby (S) X

Birgitta Eklund (S) X

Bo Sundbäck (S) X

Evy Andersson (S) X

Stefan Nilsson (SD) X

Helena Ringstrand (SD) X

Uno Hultman (SD) X

Ronny Myrén (SD) X

Per-Olov Larsson (SD) X

Maud Eriksson (SiV) X

Hanna Andersson (M) X
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Owe Magnusson (M) X

Kristian Albertsson (M) X

Martin Ståhlberg (M) X

Lena Höglund (M) X

Elsa Badh (C) X

Fredrik Karlsson (C) X

Carl-Olov Sjöstedt (C) X

Johanna Söderberg (C) X

Erland Erlandsson (C) X

Runar Johansson (HEL) X

Monika Johansson (HEL) X

Anders Gustafsson (KD) X

Bengt Nilsson (KD) X

Anders Eriksson (KD) X

Nicklas Backelin (V) X

Patric Carlsson (V) X

Ola Dahlström (L) X

Bo-Inge Nilsson (HEL) X

Totalt 19 10 5

Kommunfullmäktige ajourneras för partiöverläggningar klockan 20:16- 20:21. 

Beslutsgång 2
Ordföranden ställer kvarstående förslag mot varandra och finner att 
kommunfullmäktige beslutar enligt Hanna Andersson med fleras förslag. 

Omröstning begärs
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång; 

Ja-röst för Hanna Andersson med fleras förslag
Nej-röst för Stefan Nilssons förslag
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Omröstningsresultat
Med 19 ja-röster för avgörande idag och 5 nej-röster för avgörande senare (återremiss) 
samt 10 ledamöter som avstod från att rösta beslutar kommunfullmäktige enligt Hanna 
Andersson med fleras förslag.

Tjänstgörande 
ledamot/ersättare

Ja-röst Nej-röst Avstår

Charlotte Hansson (S) X

Jens Ericsson (S) X

Monica Aarholdt (S) X

Dan Säterman (S) X

Emma Nilsson (S) X

Odd Westby (S) X

Birgitta Eklund (S) X

Bo Sundbäck (S) X

Evy Andersson (S) X

Stefan Nilsson (SD) X

Helena Ringstrand (SD) X

Uno Hultman (SD) X

Ronny Myrén (SD) X

Per-Olov Larsson (SD) X

Maud Eriksson (SiV) X

Hanna Andersson (M) X

Owe Magnusson (M) X

Kristian Albertsson (M) X

Martin Ståhlberg (M) X

Lena Höglund (M) X

Elsa Badh (C) X

Fredrik Karlsson (C) X
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Carl-Olov Sjöstedt (C) X

Johanna Söderberg (C) X

Erland Erlandsson (C) X

Runar Johansson (HEL) X

Monika Johansson (HEL) X

Anders Gustafsson (KD) X

Bengt Nilsson (KD) X

Anders Eriksson (KD) X

Nicklas Backelin (V) X

Patric Carlsson (V) X

Ola Dahlström (L) X

Bo-Inge Nilsson (HEL) X

Totalt 19 5 10

Beslutet skickas till
För kännedom
Tillförordnad kommunchef; Johan Örnberg
Skolchef; Daniel Nordström
Verksamhetschef samhällsbyggnad; Jan-Erik Eriksson
Tillförordnad verksamhetschef vård och stöd; Louise Karlsson
Miljö- och byggchef; Svante Näsman
Verksamhetschef Individ- och familjeomsorgen; Anders Boström

För åtgärd
Tillförordnad ekonomichef; Martin Bollner
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§ 189 Skattesats 2024
Diarienummer: KS/2023:192

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige fastställer skattesatsen 2024 som oförändrad, 22,27 kronor. 

Sammanfattning av ärendet
Kommunfullmäktige ajourneras klockan 20:24-20:45.

Kommunens främsta inkomstkälla är kommunalskatten. Skattesatsen har under 2023 
varit 22,27% av den kommunalt beskattningsbara inkomsten. Kommunfullmäktige ska 
varje år fastställa skattesats för kommande års kommunalskatt.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-10-25 § 182
Allmänna utskottets protokollsutdrag 2023-09-25 § 100  

Förslag till beslut på sammanträdet
Nicklas Backelin (V) och Bo Sundbäck (S): Beslut enligt kommunstyrelsens förslag. 
Kommunfullmäktige fastställer skattesatsen 2024 som oförändrad, 22,27 kronor. 

Beslutet skickas till
För kännedom
-

För åtgärd
Tillförordnad ekonomichef, Martin Bollner
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§ 190 Information från verksamheten
Diarienummer: KS/2023:29

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige har tagit del av informationen.

Sammanfattning av ärendet
Den nya skolchefen Daniel Nordström presenterar sig för kommunfullmäktige. Han 
redovisar följande arbete; 

 Genomlysning av Bildnings skolförbättringshistoria 2015–2023 via besök, 
kartläggning och ekonomisk genomgång

 Kostnadsgenomlysning av alla skolformer
 Budgetarbetet 2023
 Inför budget 2024–2026
 Verksamhetsplan 2024–2026 ”Alla ska lyckas”
 Verksamhetsåtergång av komvux från 1 januari 2024
 Förändrad lednings- och elevhäloorganisation 2024
 Nya och uppdaterade riktlinjer inom bildningsnämnden gällande bland annat 

frånvaro, kränkningar, klagomålshantering etcetera. 
 Skolenkät under 2023 för elever, personal, vårdnadshavare för att förstå 

uppfattningen av verksamheten
 Systematiskt kvalitetsarbete i hela styrkedjan

Vice ordföranden i överförmyndarnämnden informerar om nämnden och 
verksamhetens arbete. Syftet med hennes besök är nämnden behöver fler gode män 
och flera förvaltare. De finns de som behöver hjälp, det utgår arvode för att bistå med 
den hjälpen. Information finns på kommunens webbplats. Ring gärna nämndens kansli 
vid intresse. Vice ordförande avslutar med att tacka alla gode män, förvaltare samt 
medarbetare vid överförmyndarverksamheten. 

Beslutsunderlag
-

Beslutet skickas till
För kännedom
-

För åtgärd
-
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§ 191 Revidering av taxa för Eda kommuns offentliga 
kontroll av livsmedel
Diarienummer: KS/2023:226

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige reviderar Taxa för Eda kommuns offentliga kontroll av 
Livsmedel enligt förslag. Tidigare dokument beslutad av myndighetsnämnden 2022-
11-21 § 93 ersätts. Dokumentet träder i kraft 1 december 2023.

Sammanfattning av ärendet
Den 1 april 2021 trädde en ny förordning (2021:176) om avgifter för offentlig kontroll 
av livsmedel och vissa jordbruksprodukter i kraft. Genom förordningen förändras 
regelverket för finansieringen av livsmedelskontrollen. Den stora skillnaden är att 
dagens system med förskottsdebiterade årliga avgifter ersätts med ett system med 
obligatorisk efterhandsdebitering. Genom en övergångsbestämmelse till förordning 
(2021:176) får dock bestämmelserna om förskottsbetalade årliga avgifter i den numera 
upphävda förordningen (2006:1166) om avgifter för offentlig kontroll av livsmedel 
och vissa jordbruksprodukter fortsatt tillämpas fram till utgången av 2023 i syfte att 
möjliggöra för en successiv övergång mellan avgiftssystemen.

I Eda kommun har man valt att inte göra en successiv övergång och har därför inte 
reviderat taxan ännu. De nya bestämmelserna blir nu krav från och med 2024-01-01 
och taxan behöver därför revideras.

I revideringen följer även flertalet andra ändringar gällande omnämningar av namn, 
nya avgiftsområden osv som tillkommit sedan taxan senast reviderades. Förslaget till 
Taxa är i stora drag framtaget enligt SKR:s (Sveriges Kommuner och Regioner) 
underlag för taxa inom livsmedelsområdet samt för kontroll inom ekologisk 
produktion och material i kontakt med livsmedel (FCM). 

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-10-25 § 184
Myndighetsnämndens protokollsutdrag 2023-10-09 § 101
Miljö- och byggavdelningens tjänsteskrivelse 2023-09-27
Förslag till revidering av taxa för Eda kommuns offentliga kontroll av livsmedel 2023-
09-28
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Beslutet skickas till
För kännedom
Myndighetsnämnden

För åtgärd
Miljö- och byggchef; Svante Näsman
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§ 192 Svar på medborgarförslag - Blomsterängar i Eda
Diarienummer: KS/2023:154

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige anser medborgarförslaget blomsterängar i Eda besvarat. Eda 
kommun uppskattar engagemanget från initiativtagaren med att använda sig av ett 
medborgarförslag som ett sätt att bidra till förbättringsarbetet i kommunen.

Sammanfattning av ärendet
Det inkom ett medborgarförslag till kommunfullmäktige 2 juni. Initiativtagaren undrar 
vad som görs i Eda kommun för att skapa fler blomsterängar med hög biologisk 
mångfald av insekter.

I dagsläget är kommunens möjligheter att arbeta med att utveckla och sköta 
blomsterängar begränsad. Edas bostadsbolag (Eda Bostads AB) har under förra året 
och kommer även i år ha mindre ytor vid industrigatan i Charlottenberg som sköts likt 
blomsterängar. Förhoppningen är att kunna utöka detta, men ingen fastslagen plan 
eller budget finns i dagsläget.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-10-25 § 185
Servicenämndens protokollsutdrag 2023-10-05 § 87
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2023-08-09

Kommunfullmäktige protokollsutdrag 2023-06-14 § 115

Medborgarförslag-Blomsterängar i Eda 2023-06-02

Beslutet skickas till
För kännedom
Initiativtagaren
Utredare/Beställare; Carina Wilke
Hållbarhetsstrateg/Miljö- och hälsoskyddsinspektör; Maja Halling

För åtgärd
-
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§ 193 Svar på medborgarförslag - minska matsvinn
Diarienummer: KS/2023:135

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige avslår medborgarförslag – minska matsvinn genom att sälja 
matlådor. Arbete sker på andra sätt för att minska matsvinnet i kommunens kök.

Eda kommun uppskattar engagemanget från initiativtagaren med att använda sig av ett 
medborgarförslag som ett sätt att bidra till förbättringsarbetet i kommunen.

Sammanfattning av ärendet
Det inkom ett medborgarförslag till kommunfullmäktige 27 april. Initiativtagaren vill 
att matsvinnet på skolorna ska minska genom att sälja matlådor i stället för att slänga 
maten. Förslaget är att privatpersoner tar med egen matlåda hemifrån, eventuellt köper 
en engångsmatlåda för att sedan kunna köpa mat på skolan till ett reducerat pris. Bra 
kost som ger den energi och näring som kroppen behöver är en förutsättning för att en 
elev ska må bra, utvecklas samt orka koncentrera sig och prestera i skolan.

Sverige har sedan 1997 haft lagstadgade krav på kostnadsfria skolluncher till alla 
elever i den obligatoriska skolan. Den 1 juli 2011 kompletterades skollagen med ett 
krav på att skolmåltiderna ska vara näringsriktiga.

När personen fyller sin matlåda kan maten redan vara kontaminerad. Det finns risk att 
barnen pratar/hostar/nyser i matkön och saliv hamnar i maten eller att hår från elever 
har hamnat i maten vilket gör att det indirekt kan förekomma bakterier som växer till 
vid nerkylning/uppvärmning som då kan medföra en matförgiftning. Denna mat ska 
kastas av kökspersonal. Det gör att maten inte ska kylas ned och värmas upp igen.

Utöver detta finns regler för försäljning av matlådor. Enligt lagar och bestämmelser 
får inte kommunen sälja överbliven mat till privatpersoner då det skapar konkurrens, 
kommunen får inte konkurrera med näringslivet.

Medborgarförslaget har goda intentioner men rekommenderas inte bifallas från 
kostsektionens sida då det strider mot lagstiftningen.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-10-25 § 186
Servicenämndens protokollsutdrag 2023-10-05 § 88
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2023-06-16
Kommunfullmäktiges protokollsutdrag 2023-05-17 § 90
Medborgarförslag - Minska matsvinn 2023-04-27
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Förslag till beslut på sammanträdet
Monika Johansson (HEL): Beslut enligt kommunstyrelsens förslag. 
Kommunfullmäktige avslår medborgarförslag – minska matsvinn genom att sälja 
matlådor. Arbete sker på andra sätt för att minska matsvinnet i kommunens kök.

Eda kommun uppskattar engagemanget från initiativtagaren med att använda sig av ett 
medborgarförslag som ett sätt att bidra till förbättringsarbetet i kommunen.

Beslutet skickas till
För kännedom
Initiativtagaren
Kostchef; Annika Bryngelsson

För åtgärd
-
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§ 194 Revidering av Normer för föreningsstöd
Diarienummer: KS/2023:223

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige reviderar normer för föreningsstöd.

Jäv
På grund av jäv deltar inte Fredrik Karlsson (C), Nicklas Backelin (V) och Patric 
Carlsson i handläggningen i detta ärende. 

Sammanfattning av ärendet
I början av året påbörjades en översyn av kommunens Normer för föreningsstöd. 
Översynen har genomförts i samråd med servicenämndens presidium. Eda kommuns 
Normer för föreningsstöd antogs av kommunfullmäktige 2003-10-29 § 142, och en 
revidering av dessa normer beslutades av kommunfullmäktige 2011-02-23 § 13.

Utöver redaktionella ändringar i den föreslagna revideringen av Normer för 
föreningsstöd kan särskilt nämnas följande ändringar och justeringar avseende olika 
bidragsformer:

 Aktivitetsbidraget föreslås ökas från 25 till 35 kronor per sammankomst.
 Driftbidraget föreslås följa en bidragsschablon som fastställdes 2022, med 

tillägget av driftersättningen till Eda Golfklubb för driften och skötseln av Eda 
golfbanan med tillhörande byggnader vid Noresund.

 Investeringsbidraget föreslås delas upp i ett mindre och ett större bidrag. 
Investeringsbidrag mindre möjliggör ett bidrag på högst 10 000 kronor, medan 
investeringsbidrag större möjliggör ett bidrag över 10 000 kronor.

 Utbildningsbidraget föreslås ökas från 400 till 500 kronor per deltagare och 
dag.

 Pensionärsbidraget föreslås höjas från 25 till 30 kronor per medlem och år.
 Bidraget för nolltaxa samlingslokaler föreslås utökas med en lokalhållande 

förening, nämligen Skillingmarks Hembygdsförening, för deras samlingslokal 
i Bruksgården, Skillingsfors.

 Verksamhetsbidrag till museiföreningar/museer: Eda kommun har tidigare 
stått för lokalhyran i de kommunala fastigheterna Eda Glasmuseum och Eda 
Skans Museum, utan att detta har inkluderats i Eda kommuns normer för 
föreningsstöd. Nu kommer Eda Glasbruksförening och Eda Skans 
Museiförening att ansvara för verksamheten.
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 Bidrag till studieförbund föreslås i framtiden grundas på att det finns ett 
samverkansavtal mellan studieförbundet och Eda kommun, vilket innebär att 
den tidigare bidragsmodellen upphör att gälla.

 Bidrag till handikapporganisationer föreslås inkluderas i Eda kommuns 
Normer för föreningsstöd, detta bidrag kommer att administreras av 
socialnämnden.

Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2023-10-25 § 187
Servicenämndens protokollsutdrag 2023-10-05 § 90
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2023-09-26
Förslag till revidering av normer för föreningsstöd 2023-09-20
Normer för föreningsstöd 2011-02-23

Beslutet skickas till
För kännedom
Servicenämnden
Socialnämnden

För åtgärd
Fritid- och kulturchef; Lasse Sjöberg
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§ 195 Avsägelse från politiskt uppdrag
Diarienummer: KS/2023:235

Kommunfullmäktiges beslut
Avsägelsen godkänns och gäller från och med 2023-11-15. Kommunfullmäktige 
tackar Kristian Albertsson för tiden som ersättare i myndighetsnämnden.

Sammanfattning av ärendet
I en skrivelse till kommunfullmäktige avsäger sig Kristian Albertsson (M) uppdraget 
som ersättare i myndighetsnämnden.

Beslutsunderlag
Avsägelse av politiskt uppdrag från Kristian Albertsson (M) 2023-10-20

Beslutet skickas till
För kännedom
Kristian Albertsson

För åtgärd
Lönespecialist; Maria Lundgren 
Kommunsekreterare; Rebecka Nilsson
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§ 196 Ny motion - Utrusta kommunens tjänstebilar 
med hjärtstartare
Diarienummer: KS/2023:239

Kommunfullmäktiges beslut
Kommunfullmäktige lämnar över motionen – utrusta kommunens tjänstebilar med 
hjärtstartare till socialnämnden för beredning.

Sammanfattning av ärendet
Det inkom en motion till kommunfullmäktige 13 november från Socialdemokraterna, 
inlämnad av Dan Säterman genom Odd Westby. Motionären menar att Eda kommun 
är en glesbygdskommun med långa inställelsetider för räddningstjänsten. För att i 
någon mån förbättra och öka tryggheten för våra medborgare i glesbygden föreslås att 
kommunens tjänstebilar som används av socialtjänsten (hemtjänst med flera) utrustas 
med hjärtstartare. Personalen har redan idag HLR-utbildning (hjärt-lungräddning) och 
utrustningen kostar 10 000–15 000 kronor per fordon som engångskostnad.

Beslutsunderlag
Motion - Utrusta kommunens tjänstebilar med hjärtstartare 2023-11-13

Beslutet skickas till
För kännedom
Motionären

För åtgärd
Vård och stöd
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